
 

Komisia Cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

 

Košice:  30.07.2013         

Číslo: 386/2013/OKaCR - 21221  

Vybavuje:  Alena Didyková 

 e-mail:alena.didykova@vucke.sk 

 Telefón:055/7268 340 

 Mobil:0918 766 027               

 

 

ZÁPISNICA 

 

     z 22 . zasadnutia komisie Cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 30.07.2013               
 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 
 

  

1. Otvorenie 

2. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2013  

3. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2013  

4. Novelizácia smernice pre tvorbu rozpočtu na rok 2014  

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení 

počtu tried prvého ročníka stredných škôl v územnej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja pre prijímacie konanie    

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zrušení 

Strednej odbornej školy pôšt a telekomunikácií , Palackého 14, Košice  

7. Informatívna správa o činnosti Krajskej organizácie cestovného ruchu Košický kraj  

8. Informácia o realizácií projektu EHMK    

9. Informácia o aktivitách CR na území Košického samosprávneho kraja     

10. Rôzne  

11. Diskusia 

12. Záver    

      

 

  

K bodu č. 1 

 

Vyjadrenie: 

Podpredseda komisie  RSDr. Juraj Beňa privítal prítomných členov komisie a zároveň  

ospravedlnil pána Csabu Furika predsedu komisie z neúčasti na zasadnutí  z dôvodu letnej 

dovolenky. 

 

Komisia nebola uznášaniaschopná. 

/viď. prezenčná listina/ 

 



 

K bodu č. 2 

 

Vyjadrenie:  

Ing. Mária Karafová predstavila členom komisie predložený materiál.  

Bežné príjmy KSK za prvý polrok 2013 sa plnia priaznivo, DPFO sa plní  na 50,15 %, DzMV 

je výrazne prekročená (72,51% z ročného rozpočtu), nedaňové bežné príjmy predstavujú 

takmer 60 percentné plnenie. 

Horšia situácia je u kapitálových príjmov, neplnia sa príjmy z predaja majetku ani príjmy 

z fondov EÚ z dôvodu posunu termínov výziev a implementácie projektov. 

Bežné výdavky KSK boli v prvom polroku 2013 plnené rovnomerne a primerane 

hodnotenému obdobiu, kapitálové výdavky boli čerpané podľa dosiahnutých príjmov. 

 

  

Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať 

a zobrať na vedomie. 

 

 

K bodu č. 3 

 

Vyjadrenie: 

Ing. Mária Karafová predstavila členom komisie predložený materiál. V predkladanom 

návrhu úpravy rozpočtu sa navrhuje riešenie nasledovných okruhov problémov:    

1. Výpadok dane z príjmov fyzických osôb na základe aktualizovanej prognózy Ministerstva 

financií SR z júla 2013 vo výške 1 000 000 Eur. Tento výpadok sa navrhuje riešiť použitím 

prebytku bežných príjmov a úsporou v bežných výdavkoch. 

2.Informovanie Zastupiteľstva KSK o Rozpočtových opatreniach schválených predsedom 

KSK , ktoré riešili priebežne nevyhnuté operatívne zmeny v rozpočte , presuny medzi 

programami a pod.  

3.Ostatné úpravy  vyplývajúce z prijatých dotácií zo štátneho rozpočtu , z fondov EÚ, z darov 

a sponzorských príspevkov a pod.  

  

 

Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať 

a schváliť. 

 

  

K bodu č. 4   

 

Materiál bol vypustený z rokovania z dôvodu nepredkladania do augustového zasadnutia 

Zastupiteľstva KSK.   

 

 

 

K bodu č. 5 

 

Vyjadrenie: 

Ing. Štefan Kandráč predstavil členom komisie predložený materiál.   MVDr. Boleslav  Lešo 

sa informoval ako sa počíta do budúcnosti s riešením „malotriedok“. Ing. Kandráč 

informoval, že tento problém rieši Ministerstvo školstva SR a malo by  dôjsť k zmene 

normatívov. 

 



 

Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať 

a schváliť. 

 

 

 

K bodu č. 6 

 

Vyjadrenie: 

Ing.Štefan Kandráč predstavil členom komisie predložený materiál. MVDr. Boleslav  Lešo sa 

informoval,  aké skúsenosti sú s Centrami voľného času. Ing.Štefan Kandráč informoval, že 

KSK má len jedno centrum voľného času a  že  centrá  voľného  času  už   nie sú pre 

stredoškolákov zaujímavé.  

 

 

Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať 

a schváliť. 

 

 

 

K bodu č. 7 

 

Vyjadrenie: 

Ing. Natália Bránska predstavila členom komisie predložený materiál.  RSDr. Beňa sa 

informoval, či boli preinvestované finančné prostriedky, ktoré boli poskytnuté ako členský 

príspevok zo strany KSK. Ing. Bránska informovala o stave finančných prostriedkov KOCR 

Košický kraj.  RSDr. Beňa navrhol zjednotenie vydávaných propagačných materiálov     

a poskytovaných informácií o KSK. Ing. Bránska  informovala, že prebieha zber údajov 

a kompletizácia databáz atraktivít a služieb v cestovnom ruchu.  RSDr. Beňa navrhol 

tajomníčke komisie, aby na každé zasadnutie komisie CR a CzS  boli   prizývaní aj 

zástupcovia KOCR Košický kraj a tak pravidelne  informovali o svojej činnosti. 

 

 

Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať 

a zobrať na vedomie.  

 

 

 

K bodu č. 8 

 

Vyjadrenie: 

PhDr. Jana Kovácsová predstavila členom komisie predložený materiál. Zároveň vo svojej 

prezentácií predstavila zrekonštruované „Ostrovy kultúry“.  Ďalej informovala prítomných 

o príprave ďalšej výzvy v rámci programu Terra Incognita. Ing.Emil Ďurovčík navrhol PhDr. 

Kovácsovej, aby  Bábkové divadlo realizovalo svoje predstavenia nielen v meste Košice ,ale 

aj v ostatných mestách  Košického kraja a takýmto spôsobom realizovalo výchovnú činnosť  

v našom kraji. Ďalej požiadal , aby  si  tieto  aktivity  Bábkové  divadlo    zahrnulo  do svojho 

plánu činnosti na budúci rok. PhDr.Jaroslav Kočiš poďakoval PhDr. Jane Kováscovej a jej 

kolektívu  za aktivity , ktoré boli zrealizované v súvislosti s EHMK 2013 na území Košického 

samosprávneho kraja.  

 

 



 

 

Prítomní členovia komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať 

a zobrať na vedomie.  

 

 

 

K bodu č. 9 

 

Vyjadrenie: 

Ing.Adriana Šebešová informovala členov komisie  o aktivitách Referátu CR v tomto období. 

   

Komisia CR a CzS berie na vedomie poskytnuté informácie.   

 

 

K bodu č. 10    

 

V bode rôzne sa neuskutočnila žiadna diskusia. 

 

 

 

K bodu č. 11  

 

Neuskutočnila sa žiadna diskusia.  

 

 

 

K bodu č.12   

  

Vyjadrenie: 

Podpredseda  Komisie  CR a CzS  pán   RSDr. Juraj Beňa poďakoval členom komisie za 

účasť  na zasadnutí a zasadnutie ukončil.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

............................................................                            ...................................................... 

          Alena  Didyková                                                                 Csaba Furik, v.r. 

          tajomník komisie                                                                predseda komisie           

  

  

  

 


